
Rønnehegnet, afd. 9 

Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 6/3 2019 

 
 
Tilstede: 
 

Inge-Lise Hansen – ILH 

Robert Jensen - RJ 

  Poul Hansen – PH 

Tenna Pedersen - TP 

Anette Høstrup Rugg – AHR 

    Lone Jespersen – LJ 

    Pia Mannich Sørensen -PMS 

        Anne Marie Sørensen – AMS 
      
     

Fraværende: kaj Pejstrup - KP 

 
Kopi: Øjba. 
 
Dagsorden: 
 
Ad. 1 Godkendelse af dagsorden 

Ad. 2 Godkendelse af referat 
Ad. 3 Beboerhenvendelser (kl. 18.30 - 19.00) 
Ad. 4 Driftcentret 
Ad. 5 Østjysk Bolig 

Ad. 6 Opfølgninger af beslutninger 
Ad. 7 Post 
Ad. 8 Budget og regnskab 

Ad. 9 Kondirum 

Ad. 10 Fælleshus 

Ad. 11 Gæsteværelser 
Ad. 12 Aktiviteter 

a. Diverse Arrangementer 
b. Onsdagsklub 

c. Hygge,sjov, leg,spil 
d. Mindfullness 

Ad. 13 Selskabsbestyrelsen 

Ad. 14 GF 

Ad. 15 Næste møde 

Ad. 16 EVT. 
 
 



 
 
Godkendelse af dagsorden: 
 
Godkendt. 
 

 
Godkendelse af referat: 
 
Godkendt. 
  

 
Beboerhenvendelser: 
 

Vi har fået henvendelser fra to forskellige beboere der har et ønske om at få etableret 
vejbump på strækningen fra nr. 36 til nr. 50 på Havkærvænget, da der bliver kørt stærkt på 
det stykke vej. 
 

To henvendelser vedr. udlevering af nøgle til kondirummet. 
 

Beboeren i Havkærvænget XX har afleveret nøglen til kondirummet og skal derfor have 
tilbagebetalt depositum. 
 

Beboeren i Havkærvænget XX har afleveret nøglen til kondirummet og skal derfor have 
tilbagebetalt depositum. 
 
 
Driftcentret: 
 
 
 
OJBA: 
 

Beboeren i Havkærvænget XX har afleveret nøglen til kondirummet og skal derfor have 
tilbagebetalt depositum. 
 

Beboeren i Havkærvænget XX har afleveret nøglen til kondirummet og skal derfor have 
tilbagebetalt depositum. 
 

Kan I medbringe PPV'er til os, når vi skal på markvandring? 

 

AHR sender mail til Tina Gregersen vedr. punkter til markvandring. 
 

 

 



Opfølgninger af beslutninger: 
 

Det er i år, at der skal udskiftes underlag til legepladserne i afdelingen. Det betyder at de 
gamle underlag skal graves op og at der skal graves jord af, for at gøre klar til at få nye 
underlag på legepladserne. Vi har valgt, at det skal gøres over to arbejdsweekender og 
dato'erne for det er d. 01-02 Juni 2019 og d. 15-16 juni 2019. Der bliver sendt seddel rundt til 
alle beboere, med tilmelding når vi nærmer os. 
 

 

Post: 
 

Læst igennem. 
 
 
Budget og Regnskab: 
 

Intet 
 
 
Kondirum: 
 
Der indkøbes ny ghettoblaster. 
 
Kan vi få en liste over hvilke beboere der har betalt kontingent for i år? 
 
 
Fælleshus: 
 

Intet 
 

 

Gæsteværelser: 
 

Intet 
 
 
Aktiviteter: 
 
A Diverse arrangementer 
B Onsdagsklubben 

C  Hygge, sjov, leg, spil 
D  Mindfullness 

 
Vi i bestyrelsen, holder stadig pause med at afholde arrangementer. Er man som beboer 
interesseret i at afholde et arrangement, er man meget velkommen til at henvende sig til os. 



 
Klubberne kører som vanligt. 
 
 
Selskabsbestyrelsen: 
 

Intet 
 
 
Grundejerforeningen: 
 

Intet 
 
 
Næste møde: 
 
Onsdag den 03-04-2019. 
 
 

Evt: 
 

 

For referat: TP 

 
Tilst den 06-03-2019. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


